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Sevenum worstelt met keuze plek voor varkens
ACHTERGROND � PROVINCIE KAN BESLUIT VOOR LOCATIE INTENSIEVE VEEHOUDERIJEN TERUGDRAAIEN

V
olgens gedeputeerde Ger
Driessen is niks voor de
eeuwigheid. „Als een ge-
meenteraad besluit dat
nieuwe veehouderijen

zich slechts in één plaatselijk
landbouwontwikkelingsgebied
mogen vestigen, dan wil dat niet
zeggen dat er geen hogere over-
heid opstaat om dat besluit terug
te draaien.”

Driessen koestert zich in de
warmte van het vers opgestookt
openhaardvuur in restaurant De
Turfhoeve in Sevenum. Hij strekt
ontspannen zijn benen. In een
andere zaal van De Turfhoeve
heeft hij zonet op de achtergrond
de startbijeenkomst voor Kla-
vertje Vier bijgewoond. Het ge-
bied tussen Maasbree, Sevenum,
Horst, Grubbenvorst en Venlo
moet de komende jaren plaats
gaan bieden aan tal van logistieke
bedrijven, nieuwe tuinderskas-
sen, de Floriade en eventueel een

rangeerterrein, voetbalstadion of
schaatshal. Bedoeling is dat de
provincie het gebied gaat ontwik-
kelen en de bestemmingplannen
gaat opstellen.
Als het aan de gemeenteraad van
Sevenum ligt, gaat Klavertje Vier
ook ruimte bieden aan nieuwe in-
tensieve veehouderijen. Enkele
maanden geleden sprak hij zelfs
in meerderheid uit dat het gebied
aanpalend aan Trade Port West
zelfs als enige aangemerkt zou
moeten worden als locatie voor
nieuwe kippen en varkens.
Vraag is echter of dat wel zo reëel
is. Tijdens de bijeenkomst over
Klavertje Vier, afgelopen dinsdag,
kwamen namelijk ook het land-
bouwontwikkelingsgebied (log)
en de vestiging van intensieve
veehouderijen in die hoek ter
sprake. „Vraag is of het huidige
Provinciale Ontwikkelings Plan
daar nog wel voldoet”, waar-
schuwden ambtenaren van pro-
vincie. „Wellicht wordt het log

nog wel aangepast in het nog op
te zetten nieuwe Provinciaal Ont-
wikkelings Plan.” 
Met andere woorden: als de pro-
vincie liever niet heeft dat er in
de buurt van Trade Port West gro-
te aantallen varkens en kippen
worden gestald om andere ont-
wikkelingen niet te bemoeilij-
ken, dan hoeft Sevenum er niet
op te tellen dat het zijn zin door
kan drukken. En dat is dus wat
Ger Driessen ook bedoelt. Die
steekt het ook niet onder stoelen
of banken dat hij het van weinig
bestuurskracht vindt getuigen als
het Sevenums college er niet voor
kan zorgen dat meerdere log’s in
de gemeente in aanmerking gaan
komen voor nieuwe intensieve
veehouderijen. Hij wijst daarbij
ook fijntjes op de regionale ver-
antwoordelijk van Sevenum om
probleemgevallen in de regio op
te vangen. Niet dat er in het log
bij Trade Port geen veehouderijen
mogen komen - „tuinderskassen

en stallen kunnen elkaar ook aan-
vullen bijvoorbeeld door gebruik
te maken van elkaars energiestro-
men” - maar om daarvoor slechts
één log aan te wijzen, is in de
ogen van Ger Driessen toch echt
te beperkt.
En dus zit Sevenum in een dilem-
ma. Het college maakt een voor-
stel dat in strijd met de opdracht
van de raad toch spreekt van
meerdere log’s voor nieuwe vee-
houderijen. PKS (twee zetels) en
NP één zetel) wijzen het zonder
meer van de hand; coalitiepartij
Sevenum 2000 (vijf zetels) dat
eerder aangaf ook voor slechts
één log te zijn, wil het voorstel
aanpassen en coalitiegenoot CDA
(vijf zetels), die het standpunt van
Driessen allang kende, is voor
meerdere log’s. Maandag tijdens
de raadsvergadering gaat de ko-
gel door de kerk. Alleen is het
nog erg onduidelijk aan welke
kant hij eruit komt.

Moeten nieuwe
intensieve
veehouderijen in
Sevenum
geconcentreerd
worden bij Trade
Port of komen
er ook op
andere plekken
grote aantallen
varkens en
kippen?
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